
Goedenavond,
Ik hoop dat u mij allen goed kan horen.

Waarom sta/zit ik hier?
In DEC-2019 heb ik ook ingesproken over houtrook, maar dat heeft helaas niet tot het 
gewenste resultaat geleid. Ik hoop, met de nieuwe informatie die ik u vanavond breng, wel
tot schonere lucht in onze omgeving te komen.

Ik ga er vanuit dat u het paper van Stichting Houtrookvrij, dat u via mevr. Sonnemans heeft
ontvangen, heeft gelezen. Ik kan het zelf niet beter uitleggen dan dat het daarin is 
verwoord. Een paar korte citaten wil ik u echter niet onthouden:

• Houtstokers veroorzaken 6x zoveel fijnstof als alle personenauto’s in NL bij elkaar. 
Daarbij ontstaat houtrook ook nog eens precies in de bewoonde gebieden, zodat 
het het effect daarvan nog veel schadelijker is.

• Een vuurtje blijkt niet zo schadelijk als 6 dieseltrucks. Nee, 300 tot 1160 
dieseltrucks! Een groter schandaal dan dieselgate.

• Niet meegenomen in de nieuwe cijfers van het RIVM zijn:
◦ Vuurkorven (en alles wat daar op lijkt),
◦ En kankerverwekkende stoffen zoals Benzeen, dioxinen, koolmonoxide, enz.
Als dit wel zou worden meegenemen, komt de houtrook er nog slechter uit.

Er zijn 3 redenen waarom houtstook verboden zou moeten worden: Overlast, Gezondheid-
en Milieuschade. Elke reden apart zou al voldoende moeten zijn, maar het zijn er dus 3!

Naar aanleiding van de artikelen over houtrook in de lokale krant, zijn vele reacties 
binnengekomen waar bewoners melding maken van overlast. Hiervan heeft werkgroep 
houtrookvrij-Gennep een kaart gemaakt. Die kaart heeft u ook via Mevr. Sonnemans 
ontvangen en daarop ziet u alle meldingen in onze Gemeente tot nu toe. Dit zijn alleen de 
mensen die de moeite hebben genomen om de overlast te melden. En acht meldingen 
ontbreken nog op deze kaart vanwege anoniem blijven.
De hoeveelheid markeringen geeft wel aan hoe ernstig de situatie is in onze Gemeente.

Minister-president Mark Rutte zei in april vorig jaar:
"De vrijheid van de een, mag niet ten koste gaan van de gezondheid van de ander."
Dat zei hij om mensen zich aan de coronaregels te laten houden. Aan dit virus zijn in 2020 
in Nederland +/- 12.000 mensen gestorven. Als gevolg van ongezonde lucht sterven er 
jaarlijks zo'n 15.000 tot 20.000 mensen. We weten allemaal welke extreme maatregelen er
zijn genomen tegen dit virus, maar houtrook, waar dus veel meer mensen aan sterven, is 
gewoon toegestaan...

Uit de praktijk is gebleken dat de regels in het huidige APV en bouwbesluit duidelijk niet 
toereikend zijn. Bij overlast, hoe ernstig ook, is handhaven nu niet mogelijk!
Als overlasthebbende sta je compleet machteloos als de stoker zijn gedrag niet aan wil 
passen. Dit is absoluut onacceptabel!
Ik wil u daarom met klem vragen om hier verandering in te brengen.

Houtstook aanpakken is veruit de makkelijkste manier om de luchtkwaliteit te verbeteren. 
Er komt echt niemand in de kou te zitten. En voor een houtkachel zijn zelfs prima 
alternatieven, maar voor degene die de rook ongevraagd moet inademen niet.

Over 10 jaar zullen we tegen elkaar zeggen: "Ongelofelijk dat we toen nog hout stookten!"
Ik hoop dat we tegen die tijd met trots kunnen terugkijken, dat we als Gemeente Gennep 
een van de eerste waren die besloten heeft om daarmee te stoppen.

Dankuwel.


